



**Consulate General of the Democratic Socialist Republic of Sri Lanka
Guangzhou**

No. CG/GZ/TRD/10 (100/2021)

The Consulate General of the Democratic Socialist Republic of Sri Lanka in Guangzhou presents its compliments to the China Council for the Promotion of International Trade (CCPIT) Guangdong Committee, Guangxi Committee, Fujian Sub-council, Hainan Sub-council and Jiangxi Sub-council and has the honour to inform that the National Water Supply and Drainage Board (NWSDB) of Sri Lanka wishes to urgently procure Aluminium Sulphate and Bleaching Powder required for water purification.

Considering the urgency, the Consulate General of Sri Lanka in Guangzhou would appreciate it if the esteemed Councils will disseminate the request at the earliest among relevant suppliers and provide the information to Mr. Nishantha Ranatunga, Chairman of the National Water Supply & Drainage Board by Tel: 0094-11-2634488, Fax: 0094-11-2611234.

The Consulate General of the Democratic Socialist Republic of Sri Lanka in Guangzhou avails itself of this opportunity to renew to the China Council for the Promotion of International Trade (CCPIT) Guangdong Committee, Guangxi Committee, Fujian Sub-council, Hainan Sub-council and Jiangxi Sub-council the assurances of its highest consideration. P

Guangzhou, 14th September 2021

CCPIT Guangdong Committee
CCPIT Guangxi Committee
CCPIT Fujian Sub-council
CCPIT Hainan Sub-council
CCPIT Jiangxi Sub-council





**Consulate General of the Democratic Socialist Republic of Sri Lanka
Guangzhou**

(参考译文)

No. CG/GZ/TRD/10 (100/2021)

斯里兰卡民主社会主义共和国驻广州总领事馆向中国国际贸易促进委员会广东省委员会、广西分会、海南省委员会、福建省委员会及江西省委员会致意，并谨就斯里兰卡国家给水排水局紧急采购水净化工艺所需硫酸铝和漂白粉的照会如下：

考虑到斯里兰卡国内对上述采购物品的急需情况，斯里兰卡驻广州总领事馆恳请各省委员会及分会能尽早协助将上述需求发布予相关供应商。如有对此感兴趣的供应商，请联系斯里兰卡国家给水排水委员会主席 Nishantha Ranatunga 先生，联系电话：0094-11-2634488，传真：0094-11-2611234。

顺致崇高的敬意。

斯里兰卡民主社会主义共和国驻广州总领事馆

2021年9月14日